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Hoi Manouska,

We zijn bezig met de brief naar de omwonenden. We hebben hiervoor ook contact gehad met het COA en er moeten bestuurlijk

(gemeente en COA) nog een aantal dingen afgestemd worden. Zou jij dat kunnen doen voor maandagmiddag? We willen geen

toezeggingen doen in de brief die we niet waar kunnen maken.

1. We hebben gesproken over gefaseerde instroom. COA geeft aan dat dit kan, maar daarmee bedoelen zij dat er elke dag

wat asielzoekers bijkomen, zodat het maximale aantal van 260 binnen een week is bereikt. Wat verstaan wij als gemeente

onder gefaseerde instroom?

2. Doelgroepen. Wij zien graag z.s.m. gezinnen instromen, sowieso na circa een jaar. Het COA geeft aan dat grote

investeringen (verbouwing) een risico is als er nog geen formeel collegebesluit is voor BEENBG termijn. Er gebeurt nu dus

even niets, terwijl onze voorkeur is om juist nu al door te gaan met verbouwen zodat er ook in de noodopvang al gezinnen

opgevangen kunnen worden.

Zou jij deze twee punten bestuurlijk met het COA kunnen afstemmen?

Groet,
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: Brief Eemsgo

men Corien,

De conceptbrief ligt nu bij de verschillende afdelingen, juridisch, vergunningen en veiligheid.

Ik kan natuurlijk prima meekijken als het over manier van schrijven en punten en komma's gaat.

Maar zo te horen moet er bestuurlijk nog een en ander afgestemd worden.

Willen jullie dit oppakken of bespreken met Manouska of GW?

Het college heeft ervoor gekozen om het reguliere vergunningsproces te starten > vraag B, is dit formeel op bestuursniveau

afgesproken?

heeft aangegeven dat sommige dingen nog niet afgestemd zijn tussen COA en gemeente.

Een daarvan is de doelgroepen. De Eemsgolaan is nu ingericht als noodopvang.

Volgens mij is er tijdens de inloop duidelijk gezegd dat er bij een regulier AZC ook ruimte is voor gezinnen. Manouska deelt dit ook.

geeft aan dat hiervoor wel bij het COA een heleboel moet gebeuren.

al De locatie is nu geschikt gemaakt voor noodopvang van alleengaanden en als locatie geschikt moet worden gemaakt voor

opvang gezinnen, lees voor de langere termijn (azc), dan moet dit door het bestuur van het COA worden geaccordeerd aan de hand

van een gefundeerde businesscase. Ik kan de tekst nu niet accorderen zonder dat er intern bij ons duidelijkheid over is.

Een andere is de fasering. Fasering in COA termen is op maandag een deel en op dinsdag een deel (bij wijze van).
Dat is natuurlijk iets anders dan wat de omwonenden dan verwachten.

Morgen weer verder!

Groeten,
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